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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:703 Trafikverkets kostnadsberäkning för ERTMS

I danska tidningar kan man i dagarna läsa om den oro som finns rörande 
ERTMS-implementeringen i landet. Röster höjs, precis som här, varnande för 
betydligt högre kostnader samt minskad nytta från projektet än de som tidigare 
presenterats. Borgerliga partier – såväl som Socialdemokraterna – har uttryckt 
tvivel kring mångmiljardprojektet och dess hantering.

Danmark har dryga 250 mil järnväg – Sverige 1 400 mil. Den danska notan är i 
dagsläget beräknad till 25 miljarder svenska kronor. I Sverige har Trafikverket 
beräknat kostnaden till cirka 30 miljarder kronor.

Trots att Danmark således har en järnväg motsvarande en femtedel av den 
svenska beräknas deras kostnad till 83 procent av vår – och procentsatsen 
riskerar nu öka ytterligare!

Ministern har tidigare indikerat att kostnaden som Trafikverket presenterat är 
realistisk. 

Därför vill jag fråga statsrådet Anna Johansson: 

 

Anser ministern fortfarande – i ljuset av den danska kostnaden och debatten – 
att Trafikverkets kostnadsuppskattning är realistisk?

………………………………………

Per Klarberg (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-23
Besvaras senast
2017-02-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Maria Isaksson


